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P R O T O K Ó Ł  Nr VII/15 

 

 sesji Rady Gminy Łagów  odbytej w dniu 28  k w i e t n i a  2015 roku. 

 

Na sesji obecnych było 12 radnych na ogólną liczbę 15. 

 

W obradach sesji udział wzięli:  radni według załączonej listy obecności, Pan 

Paweł Marwicki Wójt Gminy Łagów, Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy, 

Pani Elżbieta Ginał Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zbelutce, Pani Luiza 

Szyndlarewicz kierownik BOS, Pani Marta Danek kierownik GOPS, sołtysi. 

 

P o r z ą d e k   o b r a d: 

         

              1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

               2. Przyjęcie porządku obrad. 

               3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

               4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności pomiędzy sesjami. 

               5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

                   - zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata  

                     2015-2030, 

                   - zmian w budżecie gminy Łagów  na 2015 rok, 

                   - udzielenia pomocy finansowej dla Województwa    

                     Świętokrzyskiego, 

                   - zmiany Uchwały Nr VI/51/15 z dnia 25 marca 2015 roku  

                     w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa  

                     Świętokrzyskiego, 

                   - wyznaczenia inkasenta do poboru   podatku rolnego, leśnego 

                     i od nieruchomości za 2015 rok dla miejscowości Sędek 

                     i  wysokości    wynagrodzenia za inkaso, 

                   - zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego, obowiązkowego 

                     wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono  

                     stanowisko  kierownicze oraz w sprawie określenia tygodniowego  

                     obowiązkowego  wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli,  

                     obowiązujących w   placówkach oświatowych prowadzonych przez  

                     Gminę Łagów, 

                   - uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

                     w Rodzinie, 
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                  - nabycia na rzecz gminy Łagów nieruchomości położonej w obrębie  

                   Nr 0008 Nowa Zbelutka, z przeznaczeniem pod budownictwo  

                   drogowe, 

                 - wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali  

                   mieszkalnych ich najemcom, położonych w budynku Domu  

                   Nauczyciela w miejscowości Stara Zbelutka. 

              6. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy  

                  Łagów z organizacjami pozarządowymi w roku 2014. 

              7. Sprawy różne. 

              8. Wnioski i interpelacje. 

              9. Zakończenie obrad.    

 

 

Pkt 1. Sesję otworzył  Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz, 

powitał radnych, zaproszonych gości i stwierdził, że w sesji bierze udział 12 

radnych na ogólną liczbę 15, co stanowi quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał.    

 

Pkt 2. Projekt porządku obrad przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz.    

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy Łagów  zawnioskował o wyłączenie z 

porządku obrad  projektu uchwały w   zmieniającej Uchwałę Nr XVII/101/11 

z dnia 21 grudnia 2011roku w sprawie uchwalenia regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków   

motywacyjnego, funkcyjnego, dodatku za wysługę lat i za warunki  pracy oraz 

niektórych innych składników wynagradzania, a także  wysokości, 

szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatków  socjalnych: 

dodatku wiejskiego i mieszkaniowego . 

Pan Wójt poinformował, że regulamin podlega uzgodnieniu ze związkami 

zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Wysłaliśmy zapytanie o opinię i na dzień dzisiejszy takiej opinii nie 

otrzymaliśmy.  

W związku z powyższym  musimy  wyłączyć projekt  uchwały z porządku 

obrad  dzisiejszej sesji. 

Pan Wójt zawnioskował o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały 

w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży lokali  

mieszkalnych ich najemcom, położonych w budynku Domu  Nauczyciela w 

miejscowości Stara Zbelutka. 
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Pani Małgorzata  Sitarz Skarbnik Gminy zawnioskowała o wprowadzenie do 

porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zmiany Uchwały Nr VI/51/15  

z dnia 25 marca 2015 roku  w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla 

Województwa  Świętokrzyskiego. 

 

Wniosek zgłoszony przez Pana Wójta w glosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

 

Wniosek zgłoszony przez Panią Skarbnik w glosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

 

Po naniesieniu poprawek, porządek obrad w glosowaniu został przyjęty 

jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

 

Pkt 3. Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz poinformował, że 

protokół; z poprzedniej sesji został przed rozpoczęciem dzisiejszego posiedzenia 

wyłożony do wglądu. 

Protokół w wyniku głosowania został przyjęty jednogłośnie. 

W glosowaniu udział brało 12 radnych. 

 

Pkt 4. Wójt Gminy Pan Paweł Marwicki złożył sprawozdanie z działań 

podjętych pomiędzy sesjami. 

/ sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 5. Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że podstawę do 

wieloletniego prognozowania stanowiły dane budżetowe, będące wynikiem 

analizy dotychczasowych wykonanych budżetów Gminy Łagów, jak  również 

plan na 2014 r. i przewidywane wykonanie za 2014 rok oraz wskaźniki 

przedstawione przez Ministerstwo Finansów w wytycznych dotyczących 

założeń makroekonomicznych na potrzeby wieloletnich prognoz finansowych 

jednostek samorządu terytorialnego. 

W Wieloletniej prognozie Finansowej zwiększono dochody o kwotę 290 009,00 

zł. Wydatki zwiększyły się o kwotę 290 009 zł. 

W przedsięwzięciach wprowadzono nowe zadanie pn. Świętokrzyska ścieżka 

rowerowa odcinek Nowa Słupia-Szydłów: rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 

756 od km 20+400,00 do km 52+650,00 do realizacji w latach 2015-2015, na 

które przeznaczono łączne nakłady finansowe 127.248 zł. 

Wprowadzone zostały trzy przedsięwzięcia przewidziane do realizacji w latach 

2016-2020 z nowej perspektywy, na które złożone zostały fiszki projektowe na 

dofinansowanie tych zadań ze środków z budżetu UE i są to: 
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1. Rewitalizacja centrum Łagowa 

2. Budowa oczyszczalni ścieków w msc. Nowa Zbelutka wraz z kanalizacją 

sanitarną. 

3. Budowa kanalizacji sanitarnej w msc. Stara Zbelutka, Wola Łagowska i 

Sadków. 

 

Zmiany w budżecie gminy na 2015 rok, zarówno po stronie dochody, jak i 

wydatki przedstawiła i szczegółowo omówiła Pani Małgorzata Sitarz 

Skarbnik Gminy. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr IV/13/15 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łagów na lata 2015-2030 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 12 radnych. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

Obrady sesji opuścił radny Bogusław Siwonia. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Łagów na 2015 rok 

przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że Gmina  Łagów 

udziela pomocy finansowej w formie dotacji dla Województwa 

Świętokrzyskiego w kwocie 127.248 zł, na opracowanie Studium 

Wykonalności Inwestycji z Koncepcją, uzyskanie decyzji środowiskowej i 

pozwoleń wodnoprawnych oraz opracowanie programu Funkcjonalno -

Użytkowego dla zadania pt „Świętokrzyska  ścieżka rowerowa, odcinek 

Nowa Słupia-Szydłów: rozbudowa drogi wojewódzkiej Nr 756 od km 

20+400,00 do km 52+650,00”. 

Podstawą przekazania środków, będzie umowa zawarta pomiędzy Gminą 

Łagów, a Województwem Świętokrzyskim, określająca przeznaczenie i 

zasady rozliczenia środków. 
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Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Województwa Świętokrzyskiego przedstawił Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr VI/51/15 z dnia 25 marca 

2015r. w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Świętokrzyskiego przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

 

Pani Małgorzata Sitarz Skarbnik Gminy poinformowała, że  Uchwała Rady 

Gminy dla miejscowości Sędek został ustanowiony pobór podatku w 

drodze inkasa, a na inkasenta została wyznaczona Pani Justyna 

Dachowska. 

Jak wynika z informacji przekazanej do Wójta Gminy Łagów przez tego 

inkasenta, w okresie zapłaty podatku rolnego, leśnego i od nieruchomości 

za 2015 rok, inkasent będzie w tym czasie nieobecny. 

W związku z powyższym zachodzi potrzeba powołania nowego inkasenta. 

Proponuje się, aby na inkasenta do poboru podatku rolnego, leśnego i od 

nieruchomości za 2015 rok dla miejscowości Sędek wyznaczyć Panią Annę 

Domańską.  

Ponadto zawnioskowała, aby w tytule uchwały oraz jej treści wykreślić 

wyraz „ II raty”. 

Powyższy wniosek w głosowaniu został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia inkasenta do poboru podatku 

rolnego, leśnego i od nieruchomości za 2015 rok, dla miejscowości Sędek i 

wysokości wynagrodzenia za inkaso przedstawił Przewodniczący Rady 

Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku glosowania została przyjęta jednogłośnie. 
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W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pani Luiza Szyndlarewicz kierownik BOS poinformowała, że ustawa z 

dnia 26 stycznia 1982 roku – Karta nauczyciela w art.42 ust.7 zobowiązuje 

organ prowadzący szkołę lub placówkę m.in. do określenia w drodze 

uchwały zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorowi i wicedyrektorowi szkoły, 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć pedagogów, logopedów i 

psychologów. 

W przygotowanym projekcie uchwały wprowadzono stanowisko pracy 

logopeda z tygodniowym wymiarem godzin zajęć 30. 

 

Pan Wójt powiedział, że na zebraniach wiejskich mieszkańcy wnioskowali 

o zatrudnienie logopedy. 

Rodzice z dziećmi jeżdżą do Bodzentyna, dojazd trudny, nie każdy ma 

samochód. 

W związku z powyższym tworzymy od września na terenie gminy 

stanowisko logopedy.  

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek 

tygodniowego, obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, 

którym powierzono stanowisko kierownicze oraz w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli, obowiązujących w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Gminę Łagów przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek 

Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pani Marta Danek kierownik GOPS poinformowała, że do zadań gminy 

należy tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie, w tym: 
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- opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziałania przemocy 

w rodzinie i ochrony ofiar, 

- prowadzenie poradnictwa i interwencji w zakresie przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie w szczególności poprzez działania edukacyjne 

służące wzmocnieniu opiekuńczych i wychowawczych kompetencji 

rodziców w rodzinach zagrożonych przemocą w rodzinie, 

- zapewnienie osobom dotkniętym przemocą w rodzinie miejsc w 

ośrodkach wsparcia, 

- tworzenie zespołów interdyscyplinarnych. 

Celem działań pomocy społecznej jest umożliwienie osobom i rodzinom 

przezwyciężenia trudnych sytuacji życiowych, których same nie są w 

stanie pokonać, a także zapobieganie tych sytuacji. 

Bezpośrednią pomocą rodzinom i osobom potrzebującym zajmują się 

pracownicy socjalni. 

W ramach swoich kompetencji i zadań pracownik socjalny: 

- diagnozuje sytuację i potrzeby osoby, co do której istnieje podejrzenie, że 

jest dotknięta przemocą w rodzinie, 

- udziela kompleksowych informacji o możliwościach uzyskania pomocy, 

w szczególności psychologicznej, prawnej, socjalnej i pedagogicznej, 

- organizuje niezwłocznie dostęp do pomocy medycznej, jeżeli wymaga 

tego stan zdrowia osoby dotkniętej przemocą w rodzinie, 

- zapewnia osobie, w zależności od potrzeb schronienie w całodobowej 

placówce świadczącej pomoc, 

- może prowadzić rozmowy z osobami, wobec których istnieje podejrzenie, 

że stosują przemoc w rodzinie, 

- wszczyna procedurę „Niebieskiej Karty”. 

Gmina  podejmuje działania na rzecz przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie, w szczególności w ramach pracy zespołu interdyscyplinarnego 

lub grupy roboczej. 

Zadaniem zespołu jest integrowanie i koordynowanie działań jednostek 

organizacyjnych pomocy społecznej, gminnej komisji rozwiązywania 

problemów alkoholowych, policji, oświaty, ochrony zdrowia, organizacji 

pozarządowych oraz specjalistów w zakresie przeciwdziałania przemocy w 

rodzinie. 
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Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w 

Rodzinie na lata 2015-2020 przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

                 / Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Paweł Marwicki Wójt Gminy poinformował, że z godnie z przyjętymi 

zasadami gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność 

Gminy Łagów, które stanowią załącznik do uchwały Rady Gminy z dnia 

20 kwietnia 2012 roku, nabywanie nieruchomości na rzecz gminy 

dokonuje się w przypadkach uzasadnionych interesem gminy, w tym 

między innymi realizacją celów publicznych. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody i upoważnienia Wójta Gminy 

Łagów do dokonania czynności cywilno-prawnych związanych z nabyciem 

na rzecz Gminy nieruchomości, z przeznaczeniem pod poszerzenie drogi 

dojazdowej do pól, a więc wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości jest 

w pełni uzasadnione. 

 

Projekt uchwały w sprawie nabycia na rzecz gminy Łagów nieruchomości 

położonej w obrębie Nr 0008 Nowa Zbelutka, z przeznaczeniem pod 

budownictwo drogowe przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku glosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

/ Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pan Wójt poinformował, że na dzisiejszą sesję przygotowany został projekt 

uchwały określający warunki udzielenia bonifikaty przy sprzedaży lokali 

mieszkalnych na podstawie art.34 ust.1 i 37 ust.2 ustawy o gospodarce 

nieruchomościami, położonych w budynku Domu Nauczyciela w 

miejscowości Stara Zbelutka. 

Zastosowanie bonifikaty umożliwi nabycie lokali mieszkalnych ich 

najemcom, przyczyniając się do prywatyzacji komunalnego zasobu 
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mieszkaniowego, a tym samym zmniejszenia kosztów utrzymania tej 

nieruchomości. 

Zmniejszą się dochody z najmu, ale nastąpi przychód ze sprzedaży. 

Zgodnie z art. 68 ustawy o gospodarce nieruchomościami udzielenie  

bonifikaty wymaga zgody Rady Gminy. 

Wniosek najemców  lokali mieszkalnych  dot. nabycia tych lokali, 

przekazany został pod  obrady komisji oświaty, kultury fizycznej i sportu, 

celem zaopiniowania. 

 

Pan Paweł Machul Przewodniczący komisji oświaty, kultury fizycznej i 

sportu przedstawił stanowisko  komisji proponującej zastosowanie 20% 

bonifikaty najemcom od ceny ustalonej na podstawie wartości określonej 

przez rzeczoznawcę majątkowego przy sprzedaży lokali mieszkalnych, 

położonych w budynku Domu Nauczyciela w miejscowości Stara 

Zbelutka. 

 

Pan Czesław Masternak zapytał, czy będzie wydzielony oddzielny wjazd. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki  poinformował, że jest wydzielony wjazd od 

strony biblioteki. 

 

Pan Józef Wójcik powiedział, że proponuje się cenę sprzedaży lokali 

mieszkalnych z uwzględnieniem bonifikaty rozłożyć na wniosek nabywcy 

na raty na czas nie dłuższy niż 10 lat. 

Zdaniem pana Józefa Wójcika rozłożenie należności na raty jest drugą 

bonifikatą. 

Zawnioskował, aby cenę sprzedaży lokali mieszkalnych z uwzględnieniem 

bonifikaty rozłożyć na okres 5 lat.  

 

Pan Waldemar Sitarski powiedział, że 10 lat nie jest długim okresem i jest 

za tym, aby okres 10 lat pozostawić. 

 

Powyższy wniosek Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz 

poddał pod głosowanie. 

 

Za przyjęciem wniosku głosowało 4 radnych, przeciw 5 radnych, 2 

radnych wstrzymało się od głosu. 
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Za głosowali radni:  Pan Marek Bartkiewicz, Pan Mirosław Duda, Pan 

Wojciech Błosiński, Pan Józef Wójcik 

Przeciw głosowali radni:  Pani Hanna Ozdoba, Pan Waldemar Sitarski, Pan 

Paweł Machul, Pan Zdzisław Zwoliński, Pan Czesław Masternak. 

Wstrzymali się od głosu radni: Pani Izabela Garbacka – Łach, Pan Tadeusz 

Kotwa. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

ceny sprzedaży lokali mieszkalnych ich najemcom, położonych w budynku 

Domu Nauczyciela w miejscowości Stara Zbelutka przedstawił 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz. 

Uchwała w wyniku głosowania została przyjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu udział brało 11 radnych. 

Nieobecny podczas głosowania Pan Bogusław Siwonia. 

                         / Uchwała stanowi załącznik do protokołu / 

 

      Pkt 6. Sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy Gminy   

      Łagów z organizacjami pozarządowymi w roku 2014 przedstawił Wójt    

      Gminy Pan Paweł Marwicki. 

/ sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu / 

 

Pkt 7.  Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Bartkiewicz poinformował, 

że Świętokrzyski Związek Hodowców Bydła będzie obchodził w 2015 roku 

swoje 10-cio lecie. 

W związku z jubileuszem chcieliby ufundować sztandar, dlatego zwracają 

się z prośbą o dofinansowanie wykonania sztandaru. 

 

Pan Mirosław Duda zaproponował dofinansowanie  wysokości 500 zł. 

Powyższą propozycję poparł Pan Waldemar  Sitarski. 

W głosowaniu radni jednogłośnie podjęli decyzję o dofinansowaniu 

wykonania sztandaru w wysokości 500zł. 

 

Pan Waldemar  Sitarski zwrócił  się  z prośbą o skoszenie boiska przy 

Szkole Podstawowej w Piotrowie. 

 

Pan Zdzisław Zwoliński poinformował, że w sprawozdaniu z realizacji 

rocznego programu współpracy Gminy Łagów z organizacjami 
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pozarządowymi w roku 2014 nie wykazany został Uczniowski Klub 

Sportowy. 

Zwrócił się z prośbą, aby uzupełnić wykaz o tą  organizację. 

Pan Zdzisław Zwoliński zawnioskował o utworzenie Gminnej Rady Pożytku 

Publicznego, w skład której wchodzili by między innymi Prezesi 

Stowarzyszeń. 

Poinformował, że w Złotej Wodzie wskazany był teren pod strzelnicę. 

Zaproponował, aby teren ten oczyścić, aby móc z niego korzystać. 

Pan Zdzisław Zwoliński powiedział, że nie były poczynione żadne  

inwestycje na terenie nad Jaskinią Zbójecka /górna część/. Być może teren 

będziemy musieli zwrócić Agencji. 

 

Pan Wójt Paweł Marwicki powiedział, że należy zastanowić się nad tym, 

komu ta strzelnica mogłaby  służyć. 

Stworzyć coś tylko po to, żeby  było nie ma sensu. 

Pan Wójt powiedział, że jeżeli nawiążemy z kimś współpracę  jest za tym, 

aby teren uporządkować. 

Odnośnie zagospodarowania terenu wokół Jaskini Zbójeckiej Pan Wójt 

poinformował, że projekt zagospodarowania przygotowywała LGD. 

Projekt nigdy nie uzyskał pozwolenia na budowę. 

W zakresie, w jakim było planowane zagospodarowanie tego terenu nie 

dojdzie do skutku. 

Pan Wójt  powiedział, że jeżeli chodzi o grunt sprawdzi dokumentację i na 

najbliższym posiedzeniu udzieli odpowiedzi. 

 

Pan Mirosław Duda zwrócił się z prośbą o wykoszenie terenu przy szkole 

oraz zapytał, co z remontem drogi Sędek-Czyżów-Wola Wąkopna 

 

Pan Wojciech Błosiński poruszył sprawę przepustu w Złotej Wodzie obok 

Pani mecenas. 

Łącznik został posypany, droga się poci i zrobił się tam basen. 

 

Pan Wójt poinformowała, że droga Sędek-Czyżów-Wola Wąkopna  na 

odcinku około 1700m  planowana jest do asfaltowania.  

Jeżeli chodzi o przepust w Złotej Wodzie obok Pani mecenas, wniosek 

zostanie przekazany kierownikowi referatu gospodarki komunalnej. 

 

Pkt 8-9. Radni nie zgłosili wniosków i interpelacji. 
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         W związku z wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady  

         Gminy podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął obrady  

         VII sesji Rady Gminy Łagów. 

 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Protokółowała:                                                        Przewodniczący Rady Gminy 

Barbara Dolata                                                                 Marek Bartkiewicz 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                    


